

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學
School Circular No. 31 (2023 – 2024)
家長通告第三十一號 (2023 至 2024 年度)
【Online Application for Student Financial Assistance Schemes for 2024/25】
【網上申請 2024/25 學生資助計劃綜合申請】

1 March 2024

Dear Parents,

The Working Family and Student Financial Assistance Agency is presently open to online applications for a range of programs, such as textbook assistance, travel subsidies, and Internet access charges. To enhance convenience, applicants have the option to submit their applications through an online platform. Required documents can be uploaded using either a computer or a smartphone. Alternatively, applications can be sent by mail if preferred. The deadline for submitting applications is 31 May 2024. We encourage you to review the attached documents for additional information.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,



Principal Wong Wai Keung

敬啟者：

在職家庭及學生資助事務處現正接受學生家長在 2024 年 5 月 31 日 或之前，透過網上平台申請學校書簿津貼、上網費用津貼和車船津貼 (如適用)。申請人可透過電腦或智能電話於網上填寫及遞交申請，及上載證明文件。詳細使用方法可參閱附件資料。家長亦可選擇沿用紙本郵寄方式申請。

此致

貴家長

校長



謹啟

二零二四年三月一日

Reply slip 回條

Dear Principal,

I have carefully read and comprehended the information provided in School Circular No. 31 pertaining to the 【Online Application for Student Financial Assistance Schemes for 2024/25】.

敬覆者：

頃接家長通告第三十一號藉悉 貴校有關【網上申請 2024/25 學生資助計劃綜合申請】事宜。

此覆

加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student	學生姓名	:	_____
Class	班別	:	_____
Class Number	學號	:	_____
Name of Parent	家長姓名	:	_____
Signature of Parent	家長簽署	:	_____
Date	日期	:	_____